
Inter-faith statement on Syrian refugees | Déclaration interreligieuse concernant les 
réfugiés syriens 

As representatives of organizations of different faith traditions we join together to call on the 
Canadian government to resettle Syrian refugees without discrimination based on religion. 

All of our religions teach the fundamental worth of every human being. A person should never 
be excluded from refugee protection or resettlement on the basis of his or her religion. 

In responding to situations of conflict where people are divided by religious affiliation and 
persecuted for their religion, it is all the more important that Canada assert that our humanity 
unites us all and that discrimination based on religion is unacceptable. 

Refugees must be selected for resettlement based on need. 
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En tant que représentants d’organisations de diverses traditions religieuses nous unissons nos 
voix afin d’appeler au gouvernement canadien de réinstaller les réfugiés syriens sans 
discrimination fondée sur la religion. 

Toutes nos religions enseignent la valeur fondamentale de chaque être humain. Une personne 
réfugiée ne devrait jamais être exclue de la protection ou de la réinstallation en fonction de sa 
religion. 

Dans sa réponse à des situations de conflit où les personnes sont divisées selon l’appartenance 
religieuse et persécutées en raison de leur religion, il est d’autant plus important que le Canada 
affirme que notre humanité nous unit tous et toutes et que la discrimination fondée sur la religion 
est inacceptable. 

Les réfugiés doivent être sélectionnés pour la réinstallation en fonction du besoin. 
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